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Številka:  900-15/2022 

Datum:  6. 3. 2023 

 

 SKRAJŠAN ZAPIS 
2. redne seje Statutarno pravne komisije, 

ki je bila v četrtek, 2. 3. 2023, ob 17.00 
v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 

 

PRISOTNI ČLANI KOMISIJE:  
Eva MLAKAR, Janez MARINČIČ, Ferida KLINAR, Tadej KRIŽAJ in Džeki (Dževad) HALILOV 
 
OPRAVIČENO ODSOTNA ČLANICA KOMISIJE: Maja KRIŽNAR 
 
ODSOTEN ČLAN KOMISIJE: Žarko ZRNIĆ 
 
OSTALI PRISOTNI: mag. Vera DJURIĆ DROZDEK – v. d. direktorja občinske uprave, Valentina ŠUMI – 
vodja Oddelka za finance, plan in analize, Petra DEČMAN – vodja Oddelka za družbene dejavnosti in 
splošne zadeve, mag. Valentina GORIŠEK – vodja Oddelka za okolje in prostor, Marko MARKELJ – 
direktor Komunalne direkcije in Mojca LEVSTIK – Kabinet župana 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednica Komisije v potrditev predlagala  
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa 1. redne seje Statutarno pravne komisije, ki je bila 18. 1. 

2023 
2. Predlog Odloka o dodeljevanju sredstev za programe društev upokojencev v občini Jesenice – 

DRUGA OBRAVNAVA 
3. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavod za šport Jesenice« - 

UPB1 – PREDLAGAN SKRAJŠANI POSTOPEK 
4. Predlog Odloka o spremembi Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Jesenice 

– PREDLAGAN SKRAJŠANI POSTOPEK 
5. Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč na 

območju Ureditvenega načrta Črna vas in o komunalnem prispevku – PREDLAGAN SKRAJŠANI 
POSTOPEK 

6. Predlog Odloka o koncesiji za opravljanje dejavnosti javnega mestnega prometa in posebnih 
linijskih prevozov šoloobveznih otrok na območju občine Jesenice – PRVA OBRAVNAVA 

7. Predlog Odloka o spremembah Odloka o Proračunu Občine Jesenice za leto 2023 – PREDLAGAN 
SKRAJŠANI POSTOPEK 

8. Vprašanja in pobude 
 

GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
           ZA – 5 
 

Dnevni red je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  11..  RREEDDNNEE  SSEEJJEE  SSTTAATTUUTTAARRNNOO  PPRRAAVVNNEE  KKOOMMIISSIIJJEE,,  KKII  JJEE  

BBIILLAA  1188..  11..  22002233  

 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je predsednica Komisije v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 1. redne seje Statutarno pravne komisije, ki je bila 18. 1. 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  DDOODDEELLJJEEVVAANNJJUU  SSRREEDDSSTTEEVV  ZZAA  PPRROOGGRRAAMMEE  DDRRUUŠŠTTEEVV  UUPPOOKKOOJJEENNCCEEVV  VV  OOBBČČIINNII  

JJEESSEENNIICCEE  ––  DDRRUUGGAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednica Komisije predlagala v sprejem 
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o dodeljevanju sredstev za programe društev upokojencev v Občini Jesenice v drugi 
obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

           ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

TTOOČČKKAA  33::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  DDOOPPOOLLNNIITTVVII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  »»ZZAAVVOODD  ZZAA  ŠŠPPOORRTT  

JJEESSEENNIICCEE««  --  UUPPBB11  ––  PPRREEDDLLAAGGAANN  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednica Komisije predlagala v sprejem 
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavod za šport Jesenice« - UPB1 po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  44::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  OODDLLOOKKAA  OO  SSOOFFIINNAANNCCIIRRAANNJJUU  LLEETTNNEEGGAA  PPRROOGGRRAAMMAA  ŠŠPPOORRTTAA  VV  

OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ––  PPRREEDDLLAAGGAANN  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Tadej Križaj: 
Zanima ga, ali je narejeno kalkulacija, kakšne finančne spremembe za posamezna društva prinese 
predlagana sprememba števila točk. Hkrati ga zanima tudi, kakšni dodatni stroški nastajajo pri 
nogometnem igrišču. 
 
Petra Dečman: 
Glede na višje stroške posameznih objektov so javni zavodi, ki upravljajo s športno infrastrukturo, 
morali pripraviti nove kalkulacije oz. nove cenike. V kolikor se korekcija točk ne naredi, se bo s tem 
zelo porušilo razmerje, saj bodo programi, ki se izvajajo v telovadnicah, dobili preveč sredstev, 
programi, ki se izvajajo v stroškovno bolj obremenjujočih objektih, pa premalo sredstev. Sredstva bi 
bila v tem primeru dodeljena, ne bi pa bila porabljena, zato se s predlagano spremembo ohranja 
razmerja, kot so tudi do sedaj in s katerimi so društva tudi zadovoljna. Skoraj 90 % stroškov ur za 
uporabo objektov društvom namreč pokrije Občina Jesenice preko javnega razpisa. 
Pri nogometnem igrišču gre za stroške priprave igrišča, ki zajemajo stroške energentov, vode, 
komunalnih storitev, nakupa granulatov, itd. Vsi ti stroški so se v zadnjem obdobju ravno tako precej 
povišali. 
 
Eva Mlakar: 
Zanima jo, ali se lahko pridobi simulacija, na podlagi katere so narejeni izračuni za povečanje števila 
točk pri posameznem objektu. Hkrati pa jo zanima tudi, zakaj se povišuje število ur vadbe in 
tekmovanj iz 320 na 350.  
 
Petra Dečman: 
Simulacija bo pojasnjena na seji Občinskega sveta. 
S predlagano spremembo števila ur iz 320 na 350 se povečuje spodnji prag ur, ki jih je potrebno 
opraviti za posamezen program. 
 
Tadej Križaj: 
Če v prihodnjem letu profesionalna hokejska ekipa ne bo tekmovala, potem teh ur ne bo več. V VI. 
stopnji so namreč samo športniki, ki nastopajo na evropski ravni. 
 
Petra Dečman: 
Prvo moštvo kandidira na mednarodni program, kjer se ne ovrednoti ur tekmovanj. Pri predlaganem 
številu ur gre za programe, ki jih izvaja mladinska sekcija z vsemi svojimi kategorijami. 
 
Eva Mlakar: 
V predlogu Odloka so napačno oštevilčeni členi, saj manjka 3. člen, zato naj se to ustrezno popravi. 
Zanima jo, kakšne so finančne posledice sprejema predlaganega Odloka. 
 
Petra Dečman: 
Številčenje členov se bo pred objavo Odloka ustrezno popravilo. 
Finančni okvir za izvrševanje programov in ostalih športnih vsebin oz. področij preko javnih razpisov 
je pogojen z razpoložljivimi sredstvi v občinskem proračunu. 
 
Po razpravi je predsednica Komisije predlagala v sprejem 
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SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o spremembi Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Jesenice po 
skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  55::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  PPRREENNEEHHAANNJJUU  VVEELLJJAAVVNNOOSSTTII  OODDLLOOKKAA  OO  PPRROOGGRRAAMMUU  OOPPRREEMMLLJJAANNJJAA  SSTTAAVVBBNNIIHH  

ZZEEMMLLJJIIŠŠČČ  NNAA  OOBBMMOOČČJJUU  UURREEDDIITTVVEENNEEGGAA  NNAAČČRRTTAA  ČČRRNNAA  VVAASS  IINN  OO  KKOOMMUUNNAALLNNEEMM  PPRRIISSPPEEVVKKUU  ––  

PPRREEDDLLAAGGAANN  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednica Komisije predlagala v sprejem 
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč na območju 
ureditvenega načrta Črna vas in o komunalnem prispevku (Uradni list RS, št. 92/2011 in 18/2014) 
po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  66::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  KKOONNCCEESSIIJJII  ZZAA  OOPPRRAAVVLLJJAANNJJEE  DDEEJJAAVVNNOOSSTTII  JJAAVVNNEEGGAA  MMEESSTTNNEEGGAA  PPRROOMMEETTAA  IINN  

PPOOSSEEBBNNIIHH  LLIINNIIJJSSKKIIHH  PPRREEVVOOZZOOVV  ŠŠOOLLOOOOBBVVEEZZNNIIHH  OOTTRROOKK  NNAA  OOBBMMOOČČJJUU  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ––  PPRRVVAA  

OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Eva Mlakar: 
Glede na prvi predlog odloka, ki je bil umaknjen iz obravnave, je sedaj razlika tudi v višini finančnih 
posledic. S prvim predlogom je bilo predvidenih 680.000 EUR, z novim odlokom pa se predvideva 
870.000 EUR. Zanima jo, ali je ta razlika nastala zaradi predvidenih drugačnih oblik financiranja. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Pri novem predlogu Odloka se je upoštevala vzporednica z državnim načinom financiranja, kjer je kot 
najvišja dovoljena zgornja meja določena cena 2,21 EUR/km brez DDV. Na podlagi tega zneska so 
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preračunani kilometri, ki so povzeti iz izvedene analize stanja, ki je javno dostopna tudi na spletni 
strani Občine Jesenice. Znesek 870.000 EUR vključuje tako mestni promet, kot tudi šolske prevoze. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
V prvem predlogu odloka so bili šolski prevozi ločeni, tako da je bil skupni znesek še višji in je bil 
ocenjen na nekaj več kot 900.000 EUR. 
 
Tadej Križaj: 
Zanima ga, kolikšna so lahko odstopanja od sedaj predvidenih finančnih sredstev. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Z novim predlogom Odloka se predvideva subvencioniranje po prevoženih kilometrih. Storitev se 
subvencionira po dejanskih zahtevkih, zato so že potekali dogovori v smeri, da bo potrebno 
prilagoditi tako linije, kot tudi vozne rede in frekvence prevozov. 
 
Eva Mlakar: 
V 23. členu Odloka je navedeno, da župan lahko s sklepom oprosti plačilo prevoznine za skupino 
učencev ali dijakov za posamezni prevoz na rednih lokalnih linijah. Zanima jo, kaj ta dikcija pomeni in 
kdo potem v takih primerih plača strošek prevoza. 
V 40. členu je določeno, da redni nadzor nad izvajanjem koncesijske pogodbe izvaja koncedent. 
Predlaga, da se ta nazor bolj natančno opredeli, v smislu kdo in kako ga lahko izvaja. 
 
Marko Markelj: 
23. člen predstavlja opcijo, da v kolikor se nek vzgojno izobraževalni program izvaja na območju 
občine Jesenice in učenci ali dijaki pri tem uporabljajo avtobusni prevoz v mestnem prometu, jih 
lahko župan s sklepom oprosti plačila vozovnice. Plačilo prevozniku pa se tako ali tako izvaja na 
podlagi prevoženih kilometrov. 
 
Po razpravi je predsednica Komisije predlagala v sprejem 
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o koncesiji za opravljanje dejavnosti javnega mestnega prometa in posebnih linijskih 
prevozov šoloobveznih otrok na območju občine Jesenice v prvi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  77::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  PPRROORRAAČČUUNNUU  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002233  ––  

PPRREEDDLLAAGGAANN  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Valentina Šumi, ki je tudi predlagala, da Statutarno pravno komisija 
sprejme amandma, da se spremeni naslov Odloka o proračunu občine Jesenice za leto 2023, tako da 
se ta pravilno glasi: »Odlok o Rebalansu Proračuna občine Jesenice za leto 2023«. 
 
V razpravi so sodelovali: 
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Eva Mlakar: 
Pri določenih obrazložitvah proračuna se ji kazalniki za ocenjevanje ciljev zdijo preslabo opredeljeni. 
Pri skupni občinski upravi oz. pri medobčinskem inšpektoratu in redarstvu je kot eden izmed 
kazalnikov navedeno število prijav, čeprav to ni kazalnik, ki bi se ga konec leta lahko ocenjevalo. Prav 
je, da se ti kazalci bolj definirajo oz. da se navedejo bolj merljivi kazalci, na podlagi katerih se bo lažje 
ocenjevalo izvedena dela. 
 
Valentina Šumi: 
V preteklih obdobjih je bilo večkrat že organizirano posebno usposabljanje glede postavljanja 
kazalcev. Pri nekaterih področjih je kazalce včasih težko postaviti, se bo pa sodelavce še enkrat 
opozorilo, da pri pripravi teh dokumentov postavijo bolj merljive kazalce, ki jih je potem tudi lažje 
ovrednotiti. 
 
Ferida Klinar: 
Pričakovala je, da bo na izobraževanju, ki je bilo organizirano v Kolpernu, potekala bolj razširjena 
razprava preden bo predlog rebalansa obravnavan na posameznih odborih in nato na seji Občinskega 
sveta.  
Sama osebno pripravljenemu dokumentu zaupa, zato ga bo tudi podprla, bo pa potrebno potem v 
nadaljevanju sproti spremljati realizacijo proračuna. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Namen izobraževanja v Kolpernu je bil, da se najprej predstavi struktura dokumenta, ker bo na ta 
način potem marsikomu lažje pregledovati konkreten dokument. Ni pa niti v skladu s Poslovnikom, da 
bi se opravila širša razprava še pred tem, preden bi dokument sploh obravnavala delovna telesa. 
So pa sodelavci občinske uprave vedno na razpolago za kakršnakoli dodatna pojasnila. 
 
Po razpravi je predsednica Komisije predlagala v sprejem 
 
AMANDMA: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da spremeni naslov 
Odloka o spremembah Odloka o proračunu občine Jesenice za leto 2023, tako da se ta pravilno 
glasi: »Odlok o Rebalansu Proračuna občine Jesenice za leto 2023«. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA –5 
 
Amandma je bil sprejet. 
 
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o Rebalansu Proračuna občine Jesenice za leto 2023 po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
 
 
 
 



7 

TTOOČČKKAA  88::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
Vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednica Komisije sejo zaključila ob 18.05 uri. 
 
 
Pripravila: 

Mojca Levstik Eva Mlakar 
PREDSEDNICA STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE 

 

 


